



Course

لغتي الجميلة (متقدم)

My Beautiful Language (Pro)

لمن هذه الدورة؟

تمثل دورة "لغتي الجميلة (المستوى المتقدم)" المستوى الرابع في رحلة التعلم بأكاديمية قاف. في هذه الدورة، ندرّب الطلاب ليكونوا قادرين على القراءة والكتابة بشكل شامل وعميق

تم تصميم هذه الدورة للطلاب الذين أتموا المستويات السابقة بنجاح، ومن المتوقع أن يكونوا قادرين، في نهاية الدورة، على قراءة أي نصوص عربية بامتياز وفهمها، وكذلك كتابة موضوعات تعبيرية بجودة عالية وفهم عميق

Who is this course for?

My Beautiful Language (Pro Level) course represents the fourth level in the learning journey at Qaf Academy. In this course, we train students to be capable of reading and writing comprehensively and thoroughly.

This course is intended for students who have successfully completed the previous levels and are expected, by the end of the course, to be able to read any Arabic texts excellently and understand them, as well as write expressive topics with high quality and deep understanding.



محتوى الدورة

تطوير مهارات القراءة

تقديم تمارين عملية متقدمة لتحسين مهارات القراءة، بما في ذلك القراءة العاطفية والتحليلية والانتقائية.

تعزيز مهارات الكتابة

تقديم تدريب متقدم في كتابة الموضوعات التعبيرية، والمقالات، والنصوص الأدبية بطريقة تعكس التقدم والتميز.

تحليل النصوص والتفاعل معها

تعليم الطلاب كيفية تحليل النصوص بعمق وفهم الأفكار والموضوعات بامتياز، مع تعزيز قدراتهم على التعبير الشخصي بامتياز.

Course content

Development of Reading Skills

Providing advanced practical exercises to improve reading skills, including emotional, analytical, and selective reading.

Enhancement of Writing Skills

Offering advanced training in writing expressive topics, essays, and literary texts in a manner that demonstrates progression and distinction.

Advanced Text Analysis and Interaction

Teaching students how to analyze texts more deeply and understand ideas and topics excellently, while enhancing their abilities to express themselves personally excellently.



نتائج التعلم

اكتساب مهارات القراءة والكتابة بشكل كامل واحترافي.

تطوير القدرة على قراءة وفهم أي نصوص بسهولة كبيرة.

تحسين قدرات الكتابة للتعبير عن الأفكار والموضوعات المتنوعة لدى الطالب.

Learning outcomes

Acquisition of complete and professional reading and writing skills.

Development of the ability to read and understand any texts with great ease.

Improvement of writing abilities to express various ideas and topics for the student.

لغتي الجميلة (متقدم)

My Beautiful Language (Pro)

Start dates First of month

Course length 6 months

Lesson length 40 Min

Lessons per week 3 Lessons

Lessons time After school

Students per class 4 (max 5)

Certificate Yes

تاريخ البدء بداية كل شهر

مدة الدورة ٦ أشهر

مدة الدرس ٤٠ دقيقة

الدروس في الأسبوع ٣ دروس

وقت الدرس بعد المدرسة

عدد الطلاب ٤ (٥ أقصى حد)

الشهادة يوجد



احجز مقعدك الان وانضم لمئات الطلاب حول العالم
**Reserve your seat now and join hundreds of
students around the world**